

إعلان بيع مستهلكات للمرة الثانية تعلن دائرة صحة بغداد الرصافة

عن بيع مستهلكات (مواد خدمية) العائدة الى/ مستشفى الشهيد ضاري الفياض عن طريق المزايدة العلنية وفق قانون بيع وايجار أموال الدولة رقم (٢١) لسنة ٢٠١٣ المعدل فعلى الراغبين بالاشتراك في المزايدة الحضور في اليوم الخامس عشر من اليوم التالي لنشر الاعلان الساعة العاشرة صباحاً واذا صادف يوم المزايدة عطلة رسمية يكون اليوم التالي موعداً للمزايدة مستصحبين معهم المستمسكات التالية:-

- ١- كتاب عدم ممانعة من الدخول في المزايدة العامة للضرائب نافذ لسنة ٢٠١٨ باسم المشترك في المزايدة.
- ٢- تأمينات بمبلغ (٢٠) (٢٤٧,٣٠) مئتان وسبعين واربعون الف وثلاثمائة دينار لامر المستشفى بحص مصدق او نقد يودع لدى محاسب المستشفى بموجب وصل امانات.
- ٣- هوية الأحوال المدنية + بطاقة السكن + البطاقة التموينية (اصل مع صورة) لن يسمح بدخول قاعة المزايدة الا المزايدين حاملي الشروط أعلاه ويتحمل من ترسو عليه المزايدة أجور نشر الإعلان الذي رست به المزايدة ونسبة ٢٪ اجر خدمة.

المدير العام

LUKOIL MID-EAST LIMITED

Announces Tender No. 151.TK.TND.LOM.2018 for Engineering, Procurement & Construction of Yamama Power Supply for West Qurna-2 (Phase 2) Infrastructure Facilities

LUKOIL MID-EAST LIMITED, a designated Operator for the West Qurna (Phase 2) Contract Area in the Republic of Iraq, is developing the West Qurna- 2 oil field under the Development and Production Service Contract signed with the South Oil Company of the Iraqi Ministry of Oil.

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience of supplies similar by nature to the subject of the Tender, which are allowed by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of certification to perform supplies to the Republic of Iraq, may participate in the Tender.

Companies acting as Bidders shall meet the following minimal qualification requirements specified in Tender Documentation, including:

- a) to have average annual turnover for the last 3 years to the amount of not less than USD 30,000,000.00;
- b) to have experience under at least 3 completed EPC projects for HV electrical substations including MV OHLs and associated infrastructure works within the last 10 years with a value of each project not less than 15,000,000 US Dollars;
- c) The Bidder is able to submit the required Bid Bond in the amount of USD 1,000,000.00 in its Bid.

A full set of the Tender Documentation may be obtained after submission of a written application along with sufficient information confirming that the company meets the minimal qualification requirements set out above (applications on the letterhead signed by an authorized person shall be received before 02.12.2018) to: Tender@lukoil-international.com.

The written request of Bidder shall contain the following information:

- Full name of company; mail address; phone; fax; e-mail address; full name of contact person and his e-mail address.

The Tender Documentation shall be sent by e-mail without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Envelopes with Bids shall be delivered to the address specified in Tender Documentation **before, 03:00 p.m. (Basra time) 02.01.2019.**

Information note not related to the above tender announcement:

The information about LUKOIL International Tenders is published on the Company's website. Please refer to the following link: <http://www.lukoil.com/Company/TendersandauCTIONS/Tenders>

ANNOUNCES TENDER NO.153.TK.TND.LOM.2018 FOR LIFE SUPPORT SERVICES FOR THE WEST QURNA (PHASE 2) CONTRACT AREA, REPUBLIC OF IRAQ.

LUKOIL Mid-East Limited, a designated Operator for the West Qurna (Phase 2) Contract Area in the Republic of Iraq, is developing the West Qurna- 2 oil field under the Development and Production Service Contract signed with the South Oil Company of the Iraqi Ministry of Oil.

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience of implementation of projects similar by nature to the subject of the Tender, which are allowed by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of certification to perform their activities in the Republic of Iraq may participate in the Tender.

Companies acting as Bidders shall meet the following minimal qualification requirements specified in Tender Documentation, including:

- a) to have an average annual turnover for the last 3 (three) years in the amount of not less than 17,500,000 (seventeen million five hundred thousand) US dollars;
- b) to have an experience as a main (general) contractor / subcontractor of successful performing the Services in similar projects in the last 5 (five) years with not less than 2 completed or ongoing projects similar to the Subject of the Tender on the MENA territory;
- c) to have certified equipment and qualified personnel to render these services;
- d) to have registration in Iraq and appropriate licenses;
- e) to submit the required Bid Bond in the amount of USD 500,000.00 (five hundred thousand US dollars);
- f) to appoint a Project Executive who has a specific experience in similar projects (provision of catering and janitorial services for large industrial facilities) of not less than 3 (three) years.

A full set of the Tender Documentation may be obtained after submission of a written application along with sufficient information confirming that the company meets the minimal qualification requirements set out above (applications on the letterhead signed by an authorized person shall be received December 3, 2018). The written application should be submitted to tender@lukoil-international.com.

The written request of Bidder shall contain the following information:

- Full name of company; mail address; phone; fax; e-mail address; full name of contact person and his e-mail address.

The Tender Documentation shall be distributed in electronic form without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Envelopes with Bids shall be delivered to the address specified in Tender Documentation **before 03:00 p.m. (Iraq time) until January 3, 2018.**

All communication regarding the Tender should be conducted through email:

tender@lukoil-international.com.

Information note not related to the above tender announcement:

The information about LUKOIL International Tenders is published on the Company's website.

Please refer to the following link: <http://www.lukoil.com/Company/TendersandauCTIONS/Tenders>

شركة لوك أويل ميد-إيست المحدودة

تعلن المناقصة رقم 151.TK.TND.LOM.2018 لمنشآت البنية التحتية في حقل غرب القرنة (مرحلة 2)

تقوم شركة لوك أويل ميد إيست المحدودة العالمية بصفتها المشغل للمنطقة التعاقية لحقل غرب القرنة (المرحلة 2) في جمهورية العراق بتطوير حقل غرب القرنة (المرحلة 2) بموجب عقد الخدمة للتطوير والإنتاج المبرم مع شركة نفط الجنوب التابعة لوزارة النفط العراقية.

يحق الاشتراك في هذه المناقصة للشخصيات الاعتبارية والشركات المحلية العراقية والأجنبية التي تتمتع بخبرة تجهيزات مشابهة لتلك الواردة في هذه المناقصة والتي يسمح لها بالعمل في جمهورية العراق بموجب القوانين العراقية النافذة وأو بموجب التراخيص الصادرة من قبل دولها الأصلية.

يجب على الشركات المتقدمة بالعروض أن تلبي متطلبات الحد الأدنى للتأهيل المذكورة في وثائق المناقصة بما فيها ما يلي:

- (أ) لا يقل متوسط مبيعاتها السنوية خلال السنوات 3 (الثلاث) الأخيرة عن 30,000,000 دولار أمريكي؛
- (ب) أن تكون لديها خبرة في إكمال بما لا يقل عن 3 (ثلاثة) مشاريع مكتملة لهندسة و TOR و إنشاء مطابط كهربائية فرعية ذات الجهد العالي بما في ذلك الخطوط الكهربائية الهوائية ذات الجهد المتوسط و مرافق البنية التحتية التابعة لها خلال السنوات 10 (العشر) الأخيرة بقيمة لا تقل عن 15,000,000 دولار أمريكي لكل مشروع؛

ج) على مقام العرض أن يكون قادرًا على تقديم التأمينات الأولية المطلوبة وقدرها 1,000,000 دولار أمريكي ضمن العرض.

يمكن الحصول على كافة وثائق المناقصة عقب تقديم طلب خطى مرفق بمعلومات وافية تؤكد أن الشركة العارضة تستجيب

للمطالبات الحد الأدنى المذكورة أعلاه (يتم تقديم الطلب على الأوراق الرسمية الخاصة بالشركة موقعة من قبل الشخص المفوض في موعد أقصاه 2 ديسمبر/كانون الأول 2018) عبر ارساله إلى العنوان التالي:

tender@lukoil-international.com على أن يتضمن الطلب الخطى لمقدم العطاء المعلومات المطلوبة التالية:

- اسم الشركة الكامل وعنوان البريد والهاتف والفاكس وعنوان البريد الإلكتروني والاسم الكامل للشخص المفوض بالاتصالات وعنوان بريده الإلكتروني.

يجب إرسال وثائق المناقصة عبر البريد الإلكتروني دون أي مسؤولية عن فقدانها أو تأخر وصولها، بعد تقديم طلب خطى كما ذكر أعلاه.

تقديم العروض بالظرف المختوم في العنوان المذكور في وثائق المناقصة قبل تمام الساعة 03:00 م (بتوقيت البصرة) من تاريخ

02 يناير/كانون الثاني 2019.

معلومات ليس لها علاقة بالمناقصة المعلنة أعلاه:

تُنشر المعلومات المتعلقة بالمناقصات العالمية التي تعلنها شركة لوك أويل، على موقع الشركة الإلكتروني.
<http://www.lukoil.com/Company/TendersandauCTIONS/Tenders>

شركة لوك أويل ميد إيست المحدودة

تعلن المناقصة رقم 153.TK.TND.LOM.2018 لخدمات دعم الحياة لحقل غرب القرنة (المرحلة 2)، جمهورية العراق

تقوم شركة لوك أويل ميد إيست المحدودة العالمية بصفتها مشغل مشروع غرب القرنة-2 في جمهورية العراق بتطوير حقل غرب القرنة-2 في إطار عقد الخدمة للتطوير والإنتاج المبرم مع شركة نفط الجنوب التابعة لوزارة النفط العراقية.

يحق الاشتراك في هذه المناقصة للشخصيات الاعتبارية والشركات المحلية العراقية والأجنبية التي تتمتع بخبرة تتنفيذ مشاريع مشابهة لتلك الواردة في هذه المناقصة والمرخص لها بتنفيذ الأعمال في جمهورية العراق وفق القوانين والتشريعات السارية في جمهورية العراق وأو الدولة التي تم تسجيل الشركة فيها.

ويجب على الشركات المتقدمة بالعروض أن تستجيب لمطالبات الحد الأدنى المذكورة في وثائق المناقصة بما فيها ما يلي:

- (أ) لا يقل متوسط مبيعاتها السنوية خلال السنوات 3 (الثلاث) الأخيرة عن 17,500,000 دولار أمريكي؛

- (ب) أن تتمتع بخبرة الاداء الناجح للخدمات اعلاه بصفة قاول رئيسي (عام) في مشاريع مماثلة خلال السنوات 5 (خمس) الاخيرة مع ما لا يقل من مشروعين مكتملين او قائمين مماثلين لموضوع المناقصة اعلاه في الشرق الأوسط وشمال افريقيا؛

- (c) أن تكون في حوزتها المعدات المرخصة وكذلك موظفون مؤهلون لتقديم هذه الخدمات؛

- (d) أن تكون بحوزتها اجازة التسجيل في العراق وكل التراخيص المطلوبة؛

- (e) أن تقدم التأمينات الأولية المطلوبة ، قيمة 500,000.00 (خمسة ألف) دولار أمريكي؛

- (f) أن تقوم بتعيين المدير التنفيذي للمشروع يملك خبرة نوعية لا تقل عن 3 (ثلاث) سنوات بمشاريع مشابهة (تقديم خدمات الطعام وخدمات الحجابة لمنشآت صناعية كبيرة).

يمكن الحصول على كافة وثائق المناقصة عقب تقديم طلب خطى مرفق بمعلومات وافية تؤكد أن الشركة العارضة تستجيب لمطالبات الحد الأدنى المذكورة أعلاه (يتم تقديم طلب خطى على الأوراق الرسمية الخاصة بالشركة موقعة من قبل الشخص المفوض في موعد أقصاه 3 كانون الأول/ديسمبر 2018). من أجل تقديم طلب المشاركة يرجى اتباع التعليمات المحددة على الرابط أدناه:

<http://www.lukoil.com/Company/TendersandauCTIONS/Tenders>

يجب أن يتضمن الطلب الخطى لمقدم العطاء المعلومات التالية:

- اسم الشركة الكامل وعنوان البريد والهاتف والفاكس وعنوان البريد الإلكتروني والاسم الكامل للشخص المفوض بالاتصالات وعنوان بريده الإلكتروني.

سوف يتم توزيع وثائق المناقصة بالصيغة الالكترونية دون أي مسؤولية عن فقدانها أو تأخر وصولها، بعد تقديم طلب خطى كما ذكر أعلاه.

يتم تقديم العروض بالظرف المختوم في العنوان المذكور في وثائق المناقصة قبل تمام الساعة 03:00 م (بتوقيت العراق) من تاريخ 3 كانون الثاني 2018.

يجب أن تتم كافة الاتصالات الخاصة بالمناقصة أعلاه على العنوان الإلكتروني الآتي:

tender@lukoil-international.com